

## THE ALLYANCE TEAM - BIO

### Caroline Therwath-Chavier

#### FRENCH

Caroline Therwath-Chavier est la fondatrice de [The Allyance](#), entreprise d'expertise sur les sujets de recrutement et de diversité.

Diplômée de Sciences Po Paris en ressources humaines, Caroline est une des seules spécialistes en France du recrutement des ingénieurs dans la tech. Ses clients viennent de tous horizons et sont des références dans leurs domaines. Depuis la création de The Allyance en 2020, Caroline a collaboré avec des organisations comme [Believe, Doctolib, Kering et Google](#).

Experte sur les sujets de diversité et d'inclusion, elle encourage le partage de connaissance au sein de la communauté d'ingénieurs.

En 2017, Caroline a cofondé avec Chloé-Agathe Azencott le meetup [Paris Women in Machine Learning and Data Science](#). Le chapitre parisien compte désormais 4 900 membres et est le troisième plus gros chapitre de [WiMLDS](#) dans le monde, une organisation qui rassemble plus de 90 000 personnes en tout.

En 2019, Caroline a officié en tant qu' "Inclusion & Accessibility co-chairwoman" pour la conférence [RecSys](#) à Copenhague.

Avec The Allyance, Caroline aide les entreprises à recruter les meilleurs talents, souvent issus de minorités, à mettre en place des politiques de diversité et à optimiser leurs processus de recrutement. L'intersectionnalité, l'enthousiasme et la bienveillance ne sont pas juste des éléments de langage pour elle mais sont au cœur de sa démarche.

#### ENGLISH

Caroline Therwath-Chavier is an international expert in tech recruitment and diversity based in Paris.

Ever since she graduated with a Master's from Sciences Po (the Paris Institute of Political Science), she has spent over a decade recruiting world-class software engineers and experts in Machine Learning. Since the creation of The Allyance in 2020, Caroline has worked with companies such as [Believe](#), [Doctolib](#), [Kering](#) et [Google](#).

Caroline has always been passionate about encouraging under-represented groups to network, speak at conferences and present their work to their peers.

Highly involved in promoting diversity in engineering teams, Caroline met Chloé-Agathe Azencott during the ICLR Conference 2017. Together, they decided to create the Paris meetup chapter of Women in Machine Learning and Data Science (WiMLDS) the same year. It is now the 3rd largest meetup, with 4 900 members, in this global organization that has over 90 000 members worldwide.

In 2019, Caroline was the Inclusion & Diversity co-chairwoman for the [RecSys](#) conference in Copenhagen.

With The Allyance, the company she founded in 2020, Caroline helps companies hire the best talent, set up the perfect diversity policies and optimize recruitment processes. Intersectionality, passion and kindness are more than buzzwords for her: they are her "raison d'être"!